
kv-tk-2011Z08309-n1
’s-Gravenhage 2011
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Vergaderjaar 2010–2011 Vragen gesteld door de leden der Kamer

  

2011Z08309 HERDRUK

Vragen van het lid Smits (SP) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over de kosten van de MBO Raad (ingezonden 19 april 2011). 

Vraag 1
Hoeveel belastinggeld ontvangt de MBO Raad al dan niet via projecten of 
subsidies van het Rijk? 

Vraag 2
Hoeveel geld ontvangt de MBO Raad jaarlijks van bekostigde mbo-
instellingen? 

Vraag 3
Waarom is het jaarverslag van de MBO Raad niet openbaar? 

Vraag 4
Bent u bereid de Kamer zo snel mogelijk een kopie van het jaarverslag van de 
mbo Raad op te sturen? Zo neen, waarom is er zoveel schimmigheid omtrent 
een club die (al dan niet indirect) zoveel belastinggeld ontvangt? 

Vraag 5
Hoeveel geld komt er jaarlijks vrij om te investeren in het beroepsonderwijs 
wanneer de MBO Raad per direct wordt opgeheven? 

Vraag 6
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voorafgaand aan het algemeen 
overleg over het mbo op 20 april 2011? Zo nee, waarom niet?

Herdruk in verband met tekstuele correctie
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